

Afdelingsbestyrelsesmøde

Tid og sted: Tor. 19. november 2015 klokken 19:00 på beboerkontoret

Kategorier for dagsordenspunkter

Debat: Det primære i dette punkt er at skabe en debat.

Orientering: Punktet er primært for at fremlægge informationer.

Beslutning: På dette punkt er det primære at der træffes en beslutning.

Til stede: DRO, MF, KDP, PTX, MB, SK, CA, MKP, PMJ, SBS

Afbud fra: ACP

Fravær uden afbud: EV

Gæster: Torben Groset (Inspektør)

Dagsorden

1. Valg af dirigent og referent

Dirigent: MF, referent: SBS

2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

3. Godkendelse af referat fra AB-mødet d. 5. november 2015.

Godkendt.

4. Opfølgning fra sidste møde

Orientering

a. Julefrokost – noget nyt?

DRO hjælper PMJ og KSO. PMJ ringer til salt og Peber, DRO følger op på det. KSO meldte sig sidst til at lave en doodle, men MF vil gerne lave den i stedet hvis det er.

b. Øget sikkerhed ved parkeringspladsen ved tennisbanen – noget nyt? Det drejer sig om indkørslen ved tennisbanen. Hækken bør klippes. Torben (Inspektøren) har noteret det og vil gå videre med det.

5. Nyt fra:

Orientering

a. Inspektøren

Har fået en henvendelse fra én der gerne vil have lov til at stille en pølsevogn op

herude. Han vil kontakte AB.

Lukket punkt.

b. AUB

Der har været generalforsamling i KKIK i tirsdags d. 17. november 2015.

c. Kassereren/Kontorudvalget

Regnskaber til Det Sædvanlige Fis: Det ville være godt, hvis grupperne kan se, hvad de har brugt på de enkelte poster, og ikke kun hvad de har brugt totalt. Det ville også være en hjælp for Den Våde Høne i forbindelse med fortæringskontoen.

d. Udvalg

Intet nyt.

6. Post og meddelelser

Orientering

Tirsdag efter GF i KKIK var KDP til møde vedr. affaldssortering. Her fik hun nogle ideer med løsninger på, hvordan man kan ordne dette indendørs i lejlighederne. KDP viser nogle idéer frem på billeder. Folk må meget gerne tænke over det i forbindelse med de nye køkkener under renoveringen. AB må meget komme med deres meninger/ideer om et stykke tid, når det bliver mere aktuelt.

7. Evaluering af generalforsamlingen d. 8 november 2015

Orientering/Debat

Det gik godt og hurtigt i forhold til at det var en GF. Der var meget godt styr på, hvem der snakkede hvornår. Der var godt smørrebrød.

Skal der tages hensyn til veganere? Folk må selv være proaktive og gøre opmærksom på det inden mødet, hvis der skal tages specielle hensyn i forbindelse med mad. Men vi skal passe på med det, da det kan ende med, at der er alt for mange hensyn, som skal tages til sidst. Den bedste løsning vil være, at vi fremover melder ud i Det Sædvanlige Fis, hvilket slags mad, der vil være, også kan folk selv tage mad med, hvis de har andre behov.

Stor tak til CA for at skrive referat i sekretærens (SBS) fravær.

8. Næstkommende fællesmøde i december

Orientering

Afholdes den 17. december 2015. MKP er ordstyrer. Resten aftales til næste AB møde.

9. Nyt fra afdelingsbestyrelsen i Det Sædvanlige Fis? (PTX)

Beslutning/Debat

Da jeg nu er blevet redaktør for "Det Sædvanlige Fis" har jeg gjort mig nogle tanker om hvordan vi kan bruge den faste artikel "Nyt fra afdelingsbestyrelsen" på en mere konstruktiv måde... Denne artikel plejer at indeholde hvad vi, der både er medlem af bladgruppen og AB, lige kan komme i tanke om på vores arbejdsdag. Derfor er artiklen normalt ret overfladisk og til tider ret irrelevant for den almindelige morbærvianer.

Det jeg tænker er at vi på det sidste AB-møde inden blad-deadline har et fast punkt hvor alle kan komme med et bud på emner der skal tilføjes i artiklen og vi kan få en kort debat om hvad vi har fortaget af væsentlige beslutninger siden sidste nummer. Her vil det især være rart hvis der er gode bud på relevante informationer, at forslagsstillere kunne skrive disse ned og sende det til fiset efterfølgende. På den måde kan vi alle sammen blive involverede og ansvarlige for informations-strømmen til de morbærvianere vi repræsenterer.

Beslutning: Skal vi have et fast punkt på dagsordenen op til blad-deadline der hedder "Nyt fra afdelingsbestyrelsen i Det Sædvanlige Fis"?

Afstemning: Enstemmigt vedtaget.

Debat: Hvilke væsentlige beslutninger har AB/AUB foretaget siden sidste nummer af "Det Sædvanlige Fis" og/eller andre emner der kan tilføjes artiklen "Nyt fra afdelingsbestyrelsen"?

Er der bestyrelsesmedlemmer der er villige til at skrive sådanne korte indlæg til artiklen?

Til det kommende Fis: Den nye bestyrelse og hvem der indstilles til AUB. Den nyligt afholdte generalforsamling. Der er blevet gjort rent i fællessalen. Nye medlemmer i udvalgene? (det bliver først til næste gang). Skurbyen og hvordan det går med

byggesagen. Det skal skrives i Fiset, at spørgsmål vedr. byggesagen skal stilles til byggesagsudvalget.

10. Konstituering af AUB'S bestyrelse og KKIK repræsentant (KDP) Beslutning

På det næste repræsentantskabsmøde skal vi konstituere den nye bestyrelse i AUB. Vi skal finde ud af hvem vi indstiller til formand, næstformand og menigt medlem i bestyrelsen. Derudover skal vi finde en repræsentant som vil være med i KKIK's bestyrelse.

Hvem indstilles til repræsentantskabsmødet her d. 30. november:

Formand: KDP. Næstformand: PMJ. Menigt medlem: CA. KKIK repræsentant: PMJ

Suppleant til AUB: Ingen har endnu meldt sig.

11. Gennemgang og konstituering af udvalg (KDP) Beslutning

Hvilke udvalg har vi og hvem vil sidde i de forskellige udvalg.

Kontorudvalg: KDP, DRO, EV

Infoudvalget: MKP, DRO, KDP

TV og radio: CA og PMJ.

Miljø: ??

Social: SK, MF

Have: KDP, ACP

Positivliste:??

Paragrafrytteriet: CA, KDP, EV

GF:??

Besøgsgruppe: ??

Byggesagsudvalget: PMJ, DRO, KDP

KNIU kontaktperson: PTX

Ansøgningudvalget: MB, KDP, DRO

Nøgle: MB, DRO, PMJ, KDP

Gruppeudvalg: Står for kontakten til grupperne: MF, SK, EV, sende mail til grupperne hver måned og høre hvordan det går, og være mellemed.

12. Opfølgning på netværkssamarbejdet med Albertslund Kommune (KDP)

Hvilke planer er der på bordet i forhold til test.

KDP og DRO har deltaget. Er pt. i gang med en idéfase hvor masser af idéer er kommet, og fire af idéerne skal testes.

Der arbejdes pt. på idéen "seriesøndag", for at prøve at nå ud til nogle af dem, der ikke er så engagerede.

Derudover arbejdes der på en idé med en "Gang-ambassadør". Idéen er, at prøve at få fat på nogle af de ældre beboere, og få dem til at tage godt i mod de nye beboere på gangene, og skabe bedre relationer til nabogrundene.

Folk er velkomne til mødet på mandag d. 23. november fra kl. 11-13 på skolen ved siden af Morbærhaven.

13. Priser for tørring af tøj (CA)

Debat/Beslutning

Se vedhæftet PDF-fil for uddybende forklaring (**kun det nederste afsnit**). Rykket fra sidste møde, da tallene skulle undersøges nærmere.

AB mener det er et super forslag, der mangler bare nogle priser.

Rykkes til næste møde. Torben ordner priser.

14. Kerneværdier i AB

Beslutning

Morbærhavens kerneværdier skal fastlægges. Kerneværdierne skal bruges som fokuspunkter, så vi ved hvad vi vil arbejde på at styrke og videreføre til vores nye beboere.

Forslag fra PTX: Sammenhold, gennemskuellighed og åbenhed. Med disse tre mener han, at det kan være værdier der er efterspurgt, men vi ikke nødvendigvis har i øjeblikket og vi kunne ønske at opnå.

Punktet rykkes til næste møde. Folk skal huske at tænke over det inden mødet.

15. Næste møde

Næste møde er 3. december 2015 klokken 19:00. Deadline for punkter til mødet er 26. november 2015.

16. Eventuelt

Deadline til Det Sædvanlige Fis er d. 24. november 2015. Deadline til punkter til FM er nu på lørdag d. 21. november.

Deadline til punkter til mødet er på lørdag.

17. Evaluering

Godt og effektivt møde.